
آغاز عمليات حفر چاه آهكي در روستاهاي ابنو و بوزنجان عليا 
شهرستان  سپيدان

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از سپيدان،به منظور تامين آب شرب روستاهاي ابنو و بوزنجان عليا در بخش مركزي، عمليات حفر 
یك حلقه چاه آهكي آغاز شد.

مهندس سعادت مدیر امور آبفاروستایی شهرستان سپيدان در این زمينه گفت: این چاه به عمق 400 متر در سازه آهكی حفر خواهد شد 
و ان شاا.. پس از آن با اجراي عمليات تجهيز و برق رساني ،اجراي خط انتقال و ساخت مخزن ذخيره ، مشكل تامين آب 300 خانوار 

این روستا رفع خواهد شد و اعتبار مورد نياز این طرح از محل صندوق توسعه ملي تامين شده است.
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کازرون
 برگزاری مراسم شهادت حضرت علی)ع(

مولای  شهادت  سالروز  مراسم   ، طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
امام  حسينيه  در  وظيفه  و  رسمی  نيروهای  حضور  با  علی)ع(  متقيان 

موسی بن جعفر)ع( تيپ تكاور امام سجاد )ع( برگزار شد. 
در این مراسم حاج آقا صدیق  از روحانيون تبليغی به بيان بركات ليالی 
قدر پرداخته و بيان داشت: درک شب قدر یعنی یك شبه كار یك 
عمر را انجام دادن؛ توجه به زمان شب قدر همت انسان را چند برابر 

خواهد كرد. 

وی اظهار داشت: پيامبر اسلام )ص( بعد از نزول )آیه 132 سوره طه( 
در مورد سفارش خانواده به نماز ، هميشه خانواده اش را برای نماز صدا 
می زد و آنان به مواظبت از نماز اول وقت تاكيد می كرد و با توجه 
به محبت به خاندان عصمت و طهارت به استناد  آیه تطهير این خاندان 
از هرگونه پليدی و رجس عاری هستند و به فرموده خداوند متعال و 
به اتفاق همه مفسرین محبت به این خاندان واجب است و این جا امام 
علی)ع( و زهرای مرضيه)س( و اولاد معصومش)امام حسن)ع( و امام 

حسين )ع(( را شامل می شود. 
رسد  می  ندا  مقرب  های  فرشته  به  قدر  شب  در  داد:  ادامه  صدیق   
ساكت شوید چون خداوند دوست دارد صدای ناله و توبه بنده جوان 
گنهكارش را بشنود پس ای شب ها را قدر بدانيم و در خلوت با خدای 

خود آشتی كنيم.
در ادامه این مراسم فرهنگيار مداح و ذاكر اهل بيت مسعود جوكار به 

مرثيه سرایی و نوحه خوانی پرداخت.
با سخنرانی  امام رضا)ع(  پادگان  در  نيز  مشابهی  مراسم  است  گفتنی 
حجت الاسلام شيخ علی دهقان و مداحی رحيم اسفندیاری برگزار شد.  

لارستان
سرپرست اداره راه و شهرسازی لارستان خبر داد

اجرای عملیات »راهداری محوری« در 
مسیر لارستان- بندرعباس

گفت:  لارستان  شهرسازی  و  راه  اداره  سرپرست  و  كل  مدیر  معاون 
در  بندرعباس  لار-  جاده  از  بخشی  در  محوری«  »راهداری  عمليات 

حال انجام است.

 
و  راه  اداره كل  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
شهرسازی لارستان، مهندس ”علی اكبر طالبی“ با اعلام این خبر افزود: 
طی این عمليات، شيب شيروانی مسير در 5 كيلومتر از آن، از 2,1 به 
3,1 اصلاح شد. وی با بيان اینكه در این عمليات، حجم خاكریزی 35 
در  محوری  راهداری  عمليات  با  گفت:  است؛  بوده  مكعب  متر  هزار 

مسير لار- بندرعباس، ایمنی جاده در حریم آن افزایش می یابد.
 سرپرست اداره و شهرسازی لارستان همچنين به اقدام دیگر این اداره 
در بالا بردن ایمنی جاده لار- بندرعباس اشاره كرد و اظهار داشت: در 
تمامی 85 كيلومتر مسير جاده كه در حوزه استحفاضی لارستان قرار 
دارد، عمليات بوته كَنی و تسطيح حریم در هر دو سوی مسير انجام شده 

كه اقدامی در راستای افزایش ایمنی است. 
 85 كه  است  كيلومتر   235 بندرعباس  به  لار  اصلی  مسير  كل  طول 

كيلومتر آن در حوزه استحفاضی راه و شهرسازی لارستان قرار دارد.

نی ریز
نماينده مردم ني ريز واستهبان در مجلس:

توسعه دانشگاه پیام نور به نفع همه 
است؛ بايد حمايت كرد

 درجلسه اي با حضور دكتر مسعودي نماینده مردم شهرستانهاي ني ریز 
واستهبان در مجلس شوراي اسلامي، مسائل ومشكلات دانشگاه پيام نور 

ني ریز مورد بحث وبررسي قرار گرفت.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، دراین نشست دكتر قرائتي رئيس 
دانشگاه پيام نور استان فارس، با بيان برخي از مزایاي دانشگاه پيام نور 
اظهارداشت: وجود دانشگاه پيام نور در هر شهرستاني به لحاظ مالي و 

فرهنگي به نفع جامعه و مردم آن شهر خواهد بود.
اقتصاد  سال  عنوان  به  جاري  سال  نامگذاري  به  بااشاره  همچنين  وي 
نمونه  یك  نور  پيام  دانشگاه  كرد:  خاطرنشان  وعمل،  مقاومتي،اقدام 
بارز اقتصاد مقاومتي است چرا كه براي ایجاد ساختار و تدوین سيستم 
آموزشي آن ، بسيار كار كارشناسي صورت گرفته است كه از جمله 

آن مي توان به تنوع در تعداد ساعت هاي كلاسها، نسبت تعداد كارمند 
به استاد و سرانه مناسب آموزشي و  به دانشجو، نسبت تعداد دانشجو 
از كمترین  استفاده  با  دانشجویان  بالابردن سطح سواد  از سوي دیگر 

امكانات نام برد.
در ادامه این نشست ،دكتر اصغر مسعودي، نماینده مردم شهرستانهاي 
ني ریز واستهبان در مجلس شوراي اسلامي نقش دانشگاه پيام نور در 
سطح كشور را در راستاي توسعه علم وسوادآموزي بسيار مهم عنوان 
كرد و یادآور شد:توسعه دانشگاه پيام نور به نفع همه است چرا كه 
اگر جامعه سواد نداشته باشد به راحتي افكار مردم تغيير خواهد كرد و 

مي توان آنها را فریب داد.
پيام نور از جمله شهریه  به مزایاي دانشگاه  با توجه  وي یادآور شد: 
كم،متن محور بودن،سوالات استاندارد و فارغ التحصيلان با سواد این 
دانشگاه، این قول را خواهم داد تا هر كاري براي توسعه دانشگاه پيام 
نور نياز باشد پيگيري نموده و با افتخار پيگير مطالبات و حل مشكلات 

دانشگاه باشم.
با توجه به برگزاري  وي خاطر نشان كرد: دانشگاه پيام نور ني ریز 
هاي  پژوهش  و  مقالات  متعدد،توليد  فرهنگي  و  علمي  كارگاههاي 
علمي ، انجام فعاليت هاي كارافریني و موفق بودن دانشجویان این واحد 
در المپياد هاي دانشجویي كشور از جمله دانشگاههاي برتر مي باشد 
این  از  بایستي  كه  باشد  مي  كشور  و  استان  به  متعلق  اینها  همه  كه 

فعاليت هاي ارزنده حمایت بيشتري كرد.
این نماینده مجلس شوراي اسلامي، دیدار بادكتر قرائتي رئيس دانشگاه 
پيام نور استان كه پژوهشگر برتر كشور و داراي سابقه طولاني مدیریتي 
به فال  استان  اولين مدیركل در سطح  با  به عنوان دیدار  باشند را  مي 
نيك گرفت وابراز اميدواري نمود: با عنایت ویژه رئيس دانشگاه پيام 
نور استان، مسير توسعه دانشگاه پيام نور خصوصا در بخش تحصيلات 
تكميلي در شهرستانهاي ني ریز و استهبان بيشتر از گذشته هموار شود.
گفتني است در بخش دیگري از این نشست كه نيكنام مدیراموراداري 
دانشگاه  و قربان زاده مدیر حقوقي دانشگاه نيز درآن حضور داشت، 
از  گزارشي  بيان  به  ریز  ني  نور  پيام  دانشگاه  رئيس  دكترصداقت 
فعاليت هاي این دانشگاه پرداخت و خواستار توجه و حمایت بيشتر 
از این واحد دانشگاهي در زمينه توسعه رشته ها، فعاليت هاي عمراني 
و كمك به اجراي طرح باغ انجير در زمين مازاد متعلق به دانشگاه با 

توجه به شرایط ویژه و مستعد شهرستان شد.

فيروزآباد
با حضور نماينده مردم در مجلس و مدير عامل شركت آبفا 

روستايي فارس؛
مشكلات آب شرب روستاهاي 

شهرستان فیروزآباد بررسي شد
از  فيروزآباد  فاضلاب روستایي شهرستان  امور آب و  روابط عمومي 
بررسي مشكلات آب شرب روستاهاي این شهرستان با حضور نماینده 
قيرو و كارزین در مجلس  فراشبند و   ، فيروزآباد  مردم شهرستانهاي 
استان  روستایي  فاضلاب  و  عامل شركت آب  مدیر  اسلامي،  شوراي 

فارس و هيئت همراه، فرماندار و بخشداران این شهرستان خبر داد.
استان  روستایي  آبفا  شركت  مدیرعامل  بوستاني  مهندس  بازدید  طی 
آب  وضعيت   ، مرادآباد  روستاي  شرب  آب  انتقال  خط  از  فارس 
اي  قرار گرفت  و سپس جلسه  بررسی  شرب روستاي مذكور مورد 
و  قيرو  و  فراشبند  و  فيروزآباد  شهرستانهاي  مردم  نماینده  حضور  با 
كارزین در مجلس شوراي اسلامي، مدیر عامل شركت آب و فاضلاب 
روستایي استان فارس و هيئت همراه، فرماندار و بخشداران شهرستان 
آب  مشكلات  و  برگزارگردید  ميمند  بخشداري  محل  در  فيروزآباد 

شرب روستاهاي این شهرستان مورد بررسي قرار گرفت.
فيروزآباد  فرماندار شهرستان  ميمندي  استوار  این جلسه  مهندس   در 
ضمن تقدیر و تشكر ازمجموعه شركت آبفاروستایی فارس در راستای 
به  استان  پيگيری و رفع معضلات و چالشهای آب شرب روستاهای 
بيان  اجمالي مشكلات روستاهاي شهرستان فيروزآباد در زمينه آب 
در  توضيحاتي  بيان  از  پس  بوستاني  مهندس  سپس  و  پرداخته  شرب 
خصوص طرح جامع تامين آب شرب روستاهاي شهرستان فيروزآباد ، 
سياستهاي شركت آبفار فارس در خصوص حل مشكلات تامين آب 
شرب مشتركين تحت پوشش را كوتاه مدت، ميان مدت و بلند مدت 
اعلام و افزود:  در سياست كوتاه مدت تلاش برای حل مقطعي مشكل 
آب شرب در بازه اي یكساله مي باشد ، اما در سياستهاي ميان مدت و 
بلند مدت تلاش در جهت رفع كامل مشكل تامين آب شرب مي باشد.

ممسنی
افطاری 500 نفری ايتام در ممسنی

رئيس اداره اوقاف و امور خيریه ممسنی بيان كرد: 500 نفر از ایتام 
مددجویان كميته امداد امام خمينی)ره( شهرستان نوراباد ممسنی اطعام 

شدند.
فارس،  خيریه  امور  و  اوقاف  كل  اداره  عمومي  روابط  گزارش  به 
پر  ماهی  مبارک رمضان  ماه  بيگدلی تصریح كرد:  مصطفی عسكری 
از خير و بركت است و اطعام یتيمان از جمله سنت امام علی)ع( است.
وی خاطر نشان كرد: این مراسم با همكاری دفتر امام جمعه، دانشگاه 
آزاد، شهرداری، اداره ورزش و جوانان و اداره اوقاف این شهرستان 

برگزار شد.
رئيس اداره اوقاف و امور خيریه ممسنی ادامه داد: در این مراسم نيز 

محفل انس با قرآن با تلاوت قاری برجسه این شهرستان اجرا شد.

علامرودشت
راه اندازی دستگاه جديد بیوشیمي در 
مركز بهداشتی درمانی علامرودشت

مركز  در  مختلف،  های  آزمایش  انجام  برای  بيوشيمي  جدید  دستگاه 
درمانی شبانه حضرت فاطمه )س( علامرودشت، راه اندازی شد.

روزی  شبانه  درمانی  مركز  مدیر  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
قابليت  این دستگاه جدید،  حضرت فاطمه )س( علامرودشت، گفت: 
انجام آزمایش های قند، چربی، تست های كبدی و زردی كبد، آهن 

تخصصی، آلبومين، پروتئين كبد و یوریك اسيد را دارد.
افزود: تست های »فریيتين« و »ترانسفرین«  »صادق عباسی مقدم«، 
دستگاه  این  وسيله  به  و  فعال  نزدیك  آینده  در  دیگر  نوع  چندین  و 

بيوشيمي، انجام می شود.
او با اشاره به صرف 75 ميليون تومان هزینه برای خرید این دستگاه، 

اضافه كرد: این دستگاه قادر به انجام 240 تست در هر ساعت است.

خرامه
حمام كهنه شهرستان خرامه در فارس 

مرمت می شود
از  خرامه  و گردشگری  دستی  ، صنایع  فرهنگی  ميراث  اداره  مسئول 

مرمت حمام كهنه این شهرستان خبر  داد .
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع،  هادی عباسی گفت : حمام كهنه 
شهر خرامه متعلق به دوران صفویه به شماره 5053 مورخ 25/12/1380 
به ثبت ملی رسيده كه طی چند سال اخير مورد مرمت ميراث فرهنگی 

قرار گرفته است .
و  دستی  فرهنگی،صنایع  ميراث  اداره  نيز  جاری  درسال   : افزود  وی 
گردشگری این شهرستان با اعتبار بالغ بر 400 ميليون ریال  در حال 

تعمير و مرمت این اثر تاریخی می باشد .
هادی اضافه كرد : مرمت این بنا شامل تخریب بناهای آجری ، اجرای 
دیوار سنگی با سنگ لاشه  ، بارگيری ، نماسازی ، حمل اضافه بار و 

بند كشی می باشد .             
مدير عامل آبفا شهری استان فارس در خرامه: 

بحران آب شهرستان خرامه زنگ خطر 
برای شهر شیراز و كل كشور است

چاه آب  افتتاح  مراسم   از خرامه،  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
شرب شهر خرامه و انتقال آن به مدار برگزار شد.

اسپرجانی فرماندار شهرستان خرامه ضمن تقدیر از عوامل اجرا كننده 
پروژه چاه شماره دو كوه سياه و انتقال آن به مدار ابراز داشت: زمانی 
كه بنده به عنوان فرماندار شهرستان خرامه معرفی شدم، شهر خرامه با 
بحران آب مواجه بود و در اولين روز كاری در این فرمانداری با افتتاح 
پروژه آبرسانی به شهر، روبرو شدم و با گذشت 1/5 سال، الحمدالله با 
اتخاذ تدابير لازم و انجام عمليات آبرسانی به شهر خرامه شاهد برطرف 
شدن بخش زیادی از مشكل آبرسانی بهشهر و فازها شدیم تنها  یك 
فاز با مشكل آب با كيفيت مواجه است كه اميدواریم با صدور مجوز 
حفر چاه جدید و تسریع در انتقال آن به مدار این معضل هم در اسرع 

وقت برطرف گردد و دغدغه شهروندان كمتر گردد.

اینكه خرامه دچار  بيان  با  امام جمعه  الاسلام صباحی  ادامه حجت  در 
این  به فكر چاره اساسی برای  باید  بحران آب شده و مسئولان ارشد 
شهرستان باشند، بيان كرد: اگر بخواهيم وضعيت آب شرب شهرستان 
خرامه را با چند سال گذشته مقایسه كنيم باید اذعان كرد كه فعاليتهایی 
شرب  آب  لازم  پوشش  برای  باید  ولی  گرفته  انجام  زمينه  این  در 
شهرستان برای ميان مدت و بلند مدت تصميمات اساسی و منطقی انجام 
داد تا در آینده شاهد تكرار ماجرای گذشته كمبود و بحران آب نباشيم.
مهندس قلندری مدیر عامل آبفا شهری ضمن تقدیرو تشكر از مسئولان 
شهرستان بابت همكاری و تعامل در بحث آب رسانی ورعایت مصرفی 
آب عنوان كرد: شهرستان خرامه از جمله مناطقی است كه از نظر منابع 
زیر زمينی آب با مشكل روبه رو است، به طوری كه می توان گفت 
بحران آب در شهرستان خرامه زنگ خطری برای مركز استان و كل 

كشور است كه باید چاره ای برای رفع این مشكل اندیشيده شود.
نصب آب  مدت،  كوتاه  در  تامين آب  در خصوص  قلندری  مهندس 
و  آبرسانی  شبكه  به  شهر  اطراف  های  چاه  آب  تزریق  كن،  شيرین 

مصرف درست و بهينه آب را اساسی دانست.

بوشهر
نخستین كارخانه تولید تیوب لامپ كم 
مصرف كشور دربوشهر راه اندازی شد

با  درآئينی  كشور  مصرف  كم  لامپ  تيوب  توليد  كارخانه  نخستين 
اقتصادی  استانی درمنطقه ویژه  از مسئولان  استاندار و شماری  حضور 

بوشهر راه اندازی شد.
 به گزارش ایرنا، استاندار بوشهر درحاشيه این آئين درجمع خبرنگاران 
افزود: این نخستين واحد توليد كننده تيوب لامپ كم مصرف كشور 

است كه بخش عمده ای از فرایند توليد درآن صورت می گيرد.

نياز  از  بخشی  بتواند  ادامه  در  شركت  این  است  اميد  كرد:  بيان  وی 
واحدهای مشابه خود را نيز تامين كند.

سرمایه  و  واحدها  این  از  حمایت  وجود  این  با  كرد:  اضافه  سالاری 
گذارانی كه قادر به ایجاد اشتغال هستند را بجد دنبال خواهيم كرد و 
اميدواریم با تدام روند كنونی ميزان اشتغال زایی قابل توجه پيش بينی 

شده در این واحد تا پایان سال تحقق پيدا كند.
وی در ارتباط با ميزان تسهيلات پرداختی به واحدهای صنعتی گفت: 
در مرحله نخست چهارهزار و 50 ميليارد ریال اعتبار از محل تسهيلات 
دارای یارانه برای راه اندازی واحدهای نيمه فعال با اولویت سرمایه در 

گردش به استان بوشهر اختصاص یافته است.
وی افزود: متقاضيان دریافت این نوع تسهيلات در سامانه مربوطه نام 
نویسی كردند و از طریق سامانه درخواست آنها به مدیریت بانكها در 

كشور اعلام شده است.
تسهيلات  این  پرداخت  برای  كه  بانك  نخستين  یادآورشد:  سالاری 
به این حوزه موافقت كرد بانك سپه است كه حدود 30 واحد استان 
بوشهر پرداخت تسهيلات به آنها در بانك تصویب شده است و باید 

زمينه دریافت تسهيلات از سوی واحدها دنبال شود.
رئيس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر گفت: با افتتاح خط 
دوم كارخانه نارون ليان كه به موجب آن برای نخستين بار تيوب  های 
كم مصرف در بوشهر توليد می شود برای 25 نفر اشتغال ایجاد شده كه 

این ميزان تا پایان سال جاری به 75 نفر می رسد.
سيد حسين حسينی محمدی افزود: سرمایه گذاری اوليه صورت گرفته 
برای این واحد یك ميليون و 300 هزار یورو و از سوی بانك، صنعت، 

معدن و تجارت است.
رئيس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر ادامه داد: سرمایه 
در  ریال  ميليارد   35 نيز  عنوان آورده سرمایه گذار  به  ریالی  گذاری 

بخش ساختمان و تجهيزات است.

بندرعباس
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

 ساخت بیمارستان مدرن 540 
تختخوابی بندرعباس 

سرپرست دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهداشتی و درمانی هرمزگان 
با اشاره به تلاش ویژه دولت برای رفع كمبودهای بهداشتی و درمانی 
بندرعباس  تختخوابی   540 مدرن  بيمارستان  ساخت  با  گفت:  استان، 

كمبودهای فضای درمانی استان تا حد قابل قبولی رفع می شود.
 به گزارش ایرنا، دكتر سيد حسين داودی درنشست با مهندسان شركت 
بندرعباس  تختخوابی   540 پروژه  مجری  كه  ایتاليایی  داكوا  كندوته 
است، اظهار داشت: این پروژه یك پروژه ملی است و از طرف دولت 

و وزارت بهداشت پيگيری می شود.
وی افزود: بيمارستان 540 تخت خوابی بندرعباس با متراژ 61 هزار و 
300 متر مربع و براساس فناوری انرژی پاک ›سبز‹ به همراه فضاهای 
ساخته  شهر  این  در  اشتغالزایی  به  در جهت كمك  اقامتی   ، تفریحی 

می شود . 
ساخت  در  محيطی  زیست  الزامات  رعایت  اهميت  به  اشاره  با  وی 
بيمارستان كه تعهدی بين المللی است، گفت: استان هرمزگان با توجه 
به شرایط آب و هوایی و وجود گرما و رطوبت بالا شرایط بسيار خوبی 
انرژی  از  بخشی  دارد كه  انرژی پاک  با  برای ساخت فضای درمانی 

بيمارستان از طریق رطوبت هوا و نور خورشيد تامين شود.
مجری این طرح نيز در این نشست گفت : این بيمارستان در مدت زمان 
یك سال طراحی و سه سال ساخت و با مدرن ترین تجهيزات روز دنيا 

به صورت كامل تجهيز خواهد شد .

یاسوج
 9میلیارد ريال برای بهسازی ترمینال 

فرودگاه ياسوج هزينه شد
مدیر فرودگاه یاسوج گفت: 9 ميليارد ریال از محل اعتبارات شركت 
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران برای پروژه بهسازی ترمينال فرودگاه 

یاسوج هزینه شده است.

ایرنا  خبرنگار  به  طرح  این  از  برداری  بهره  آیين  در  محسنيان  علی   
سقف،  ترمينال،  بهسازی  شامل  را  طرح  این  در  شده  انجام  عمليات 
سرویس های بهداشتی، پارتيشن ها، كانترهای پذیرش مسافر، صندلی ها، 
پرواز،  اعلان  مانيتورهای  حریق،  اعلان  سيستم  پرواز،  اعلان  سيستم 
ارتقای سيستم گرمایشی و زیباسازی فضای داخلی ترمينال اعلام كرد.
وی با اشاره به افزایش آمار اعزام و پذیرش مسافر و پرواز در سال 
گذشته اظهار كرد: رشد بيش از دو برابری تعداد مسافران و پروازها 
نشان از استقبال مردم به استفاده بيشتر از مسافرت های هوایی در سطح 

استان دارد.
پژمان نيك اقبالی معاون عمرانی استانداری كهگيلویه وبویراحمد نيز 
در این آیين از عزم جدی مسئؤلان استانی جهت جابه جایی زندان به 

منظور حل مشكل پروازها در فرودگاه یاسوج خبر داد.


